

NOTULEN ALV. vv DSC MAANDAG 27 FEBRUARY 2023

1. Opening door de voorzitter

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom op deze ALV en opent de vergadering om 20.32.

Aanwezig:

Arnold Verbeek (voorzitter)	Martijn van Wessel (penningmeester)	Hans Verhoeven (Secretaris)
Siebert van Hooft (bestuur)	Bart Vries (bestuur)	Geran Vogel (bestuur)
Harald Zomers (bestuur)	Tom de Vaan (bestuur)	

Voor overige aanwezige zie bijgevoegde presentielijst.

2. Mededelingen en binnengekomen stukken door voorzitter

Afgemeld:

Niek Nendels	Henk de Weerd	Pieter-Jan Dassing
Mari Nendels	Cees Vogel	Sten Zomers
Henri Pardoel	Henk Hooijmans	Willem Vries

Er zijn geen ingekomen stukken.

3. Vaststellen van de notulen d.d. 21 maart 2022

Gerard Lentjes: Bij de uitnodiging op de site zijn wel de notulen van de laatste vergadering, maar niet de verklaring kascommissie te vinden.

Voorzitter: Deze zullen wij alsnog toevoegen.

De notulen worden vastgesteld en goedgekeurd.

4. Jaarverslag van het bestuur van seizoen 2021 - 2022

Het bestuur en alle commissies worden door de voorzitter via een PowerPointpresentatie doorgelopen (wordt als bijlage toegevoegd). Bij uitzonderlijke zaken wordt extra toelichting gegeven.

Activiteitencommissie:

Arno Verhoeven: Namens de activiteitencommissie vragen wij leden en vrijwilligers om zich aan te melden als lid van deze commissie. De gemiddelde leeftijd binnen de activiteitencommissie ligt erg hoog en zonder nieuwe vrijwilligers is de commissie ten dode opgeschreven. De oproep voor commissieleden heeft ook al op de site gestaan, maar er zijn helaas nog geen aanmeldingen.

Sponsorcommissie:

De commissie ligt het nieuwe tenue sponsorplan toe. In de nieuwe opzet hebben we een sponsor per lichting en heeft een lichting dus hetzelfde tenue. Dus Jo-8 is een lichting, maar Jo12 is een andere lichting en heeft dus andere sponsors. Het shirt wordt een uniek DSC-tenue. De broek en sokken moeten de spelers zelf kopen.

Bart de Leeuw: Waarom moeten spelers zelf broeken en sokken kopen?

Commissie: Er raken veel broeken en sokken kwijt. Dit is een grote kostenpost voor DSC. We verwachten als spelers dit zelf kopen er zorgvuldiger mee om wordt gegaan. Daarnaast verwachten we dat de pasvorm beter is aangezien men zelf beslist wanneer men nieuwe koopt.

Jack Ackermans: Hoe lang gaat dit uniek DSC-shirt mee?

Commissie: Wordt een standaard shirt voor DSC dat om de 5 jaar wordt vervangen.

Wim Steenbekkers: Hoe ziet het was-beleid eruit met deze nieuwe shirts?

Commissie: Shirts worden door DSC gewassen (senioren). Bij de jeugd gaat de tas met shirts in roulatie bij de ouders. Broeken en sokken moet men in de toekomst zelf wassen.

Wim Steenbekkers: Men is dit nu anders gewend.

Commissie: We gaan dit duidelijk communiceren en uitleggen.

Arnold Verbeek: Wanneer komt dit shirt ontwerp?

Commissie: Waarschijnlijk per 1 april. We denken erover om een poll te doen op de site om te stemmen op het ontwerp.

Communicatiecommissie:

Jack Ackermans: Foto's en verslagen op de site kan dat vaker gebeuren.

Commissie: We gaan kijken of dat mogelijk is.

5. Financieel jaarverslag

De penningmeester behandelt de cijfers.

Positieve exploitatie en goede liquiditeitspositie, nodig voor toekomstige kosten (alles wordt duurder) en investeringen. Belastingenschuld kan ineens betaald worden maar daar kiezen we vooralsnog niet voor.

6. Verslag kascommissie

Gerard Lentjes spreekt namens de kascommissie de vergadering toe en geeft een samenvatting van het verslag van de kascommissie.

De kascommissie adviseert de vergadering om decharge aan het bestuur te verlenen.

Voor de volledige verklaring van de kascommissie, zie de bijlage.

De vergadering neemt het voorstel van de kascommissie over en verleent decharge aan het bestuur.

Martin Hooijmans biedt aan om Pieter Jan Dessing vervangen in de kascommissie. Bart de Leeuw biedt aan om Johan Vissers te vervangen als reservelid.

Dit voorstel wordt door de vergadering aangenomen.

Volgend jaar zal de kascommissie gevormd worden door Martin Hooijmans (1^{de} keer) en Gerard Lentjes (2^{de} keer). Bart de Leeuw wordt reserve lid van de kascommissie.

7. Vaststelling van de begroting

De penningmeester neemt de begroting door. De begroting, die aan de halfjaarcijfers getoetst en bijgesteld is, wordt door de vergadering goedgekeurd.

8. Ontwikkelingen accommodatie

De voorzitter licht de ontwikkeling van de accommodatie toe. Hij vraagt de vergadering om het bestuur de vrijheid te geven om alle mogelijkheden te onderzoeken. Daarbij wordt gedacht aan nieuwbouw op de huidige locatie, maar ook nieuwbouw op een andere locatie. Mocht er een keuze door het bestuur aan de leden worden voorgelegd dan zal er een bijzondere ledenvergadering worden uitgeschreven, zoals ook in 2007 in "de Kreek" heeft plaatsgevonden.

De vergadering gaat hiermee akkoord.

Gerard Lentjes: Een aantal verenigingen gaan in de toekomst mogelijk stoppen. Hoe staat DSC hier tegenover.

Bestuur: Wij zijn niet tegen een fusie/samenwerking, maar dan wel met een warme hand. Dus op een manier die voor beide verenigingen positief wordt ontvangen.

9. Bestuurssamenstelling

Siebert van Hooft is aftredend en herkiesbaar als bestuurslid accommodatie. De voorzitter of de aanwezigen willen stemmen door handopsteken. Er wordt unaniem gekozen om door handopsteken de stemming af te handelen. Vervolgens wordt Siebert van Hooft unaniem herkozen tot bestuurslid.

10. Rondvraag

Arno Verhoeven: Hoe staat het bestuur tegenover grensoverschrijdend gedrag. Wil het bestuur een VOG verplicht stellen voor alle vrijwilligers? Een VOG aanvragen voor verenigingen is gratis.

Voorzitter: We zullen dit op de agenda opnemen voor de volgende bestuursvergadering.

Arno Verhoeven: De algemene ledenvergadering vindt meer dan 6 maanden na afsluiten van het jaar plaats. Dit is te laat volgens de statuten. Zou dit niet eerder kunnen.

Voorzitter: We doen ons best om dit sneller te laten plaatsvinden, maar het lijkt steeds niet te lukken.

Bart Vries: Het bestuur en met name de penningmeester zet zich altijd in om dit op tijd te doen, maar dit blijft ook voor ons een lastig punt. Het probleem ligt voornamelijk bij de doorlooptijd bij het administratiekantoor. Zij doen dit voor ons in de tussenuurtjes, wat uiteraard scheelt in de kosten, maar betekent dat alles langer blijft liggen. We moeten dus meer gaan betalen of dit voor lief nemen.

Voorzitter: Is het voor de vergadering een probleem als het bestuur zich belooft in te zetten om dit zo vroeg mogelijk te doen, maar vanwege kosten de slag om de arm houdt? Er lijkt verder geen bezwaar te zijn om dit later te doen indien noodzakelijk.

Freek Boeren: Binnen enkele andere verenigingen zijn er gedragsregels en regels tegen het schelden. Hoe staat DSC hier tegenover?

Voorzitter: Lastig om goede regels te formuleren en nog lastiger om ze af te dwingen. Op dit moment werken we met "gezond verstand" en spreken we leden aan als we vinden dat iets te ver gaat.

Edwin Kouwenberg: Als de regels door scheidsrechters moeten worden gehanteerd, wie ondersteund dan de scheidsrechters hierin. Het is al moeilijk genoeg zonder nog meer regels, ondersteuning hierin als spelers tegen de regels in gaan is ook echt nodig.

Voorzitter: We willen wel een commissie opstellen om te kijken hoe we dit vorm kunnen geven. In deze commissie kunnen we dan ook kijken hoe we invulling kunnen geven aan zaken als een vertrouwenspersoon en een tuchtcommissie. Freek Boeren biedt aan om deel uit te maken van deze commissie, Jack Ackermans biedt zich ook aan.

11. Sluiting

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22:03.